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JEGYZŐKÖNYV 
 

amely készült a Magyar Evezős Szövetség 2023. május 16.-i elnökségi üléséről. Az ülésre a Magyar Sport 
Háza IV. emeleti nagy tárgyalójában került sor. 

17.30 órakor a helyszínen jelen vannak: Cseh Ottó, Szántó Éva, Vanczák Gergely, Herkules János, Deák 
Csaba, Székely Balázs, Varga Tamás, Kücsön Gyula 

nincs jelen: Balogh Ferenc 

Meghívottak közül jelen van: Ficsor László EB vezető, Szögi László Fejlesztési igazgató, Lőrincz Attila 
szövetségi kapitány, ifj. Pergel László UP szövetségi kapitány, dr. Kokas Péter FB tag és Pignitzky Borbála 
főtitkár 

Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és kérte, hogy fogadják el személyét az ülés levezető elnökének, 
Pignitzky Borbálát jegyzőkönyvvezetőnek, valamint felkérte Herkules Jánost, hogy a jegyzőkönyv 
hitelesítését vállalja el.  

2023/100 (05.16) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyta Cseh Ottót az ülés levezető elnökének, Pignitzky Borbálát az ülés jegyzőkönyv 
vezetőjének és Herkules Jánost a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

Cseh Ottó tájékoztatja a megjelenteket, hogy az ülés napirendi pontjai az Alapszabály szerinti időpont 
előtt kiküldésre kerültek, amelyeket szóban is ismertet. További napirendi ponti javaslatok hiányában 
az alábbiak szerint került előterjesztésre az elnökség felé. 

2023/101 (05.16) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja az ülés napirendi pontjait. 

1. Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról  
2. 2023. évi Felnőtt EB - csapatjelölés 
3. 2023. évi ORV csapatjelölés + a részvétel költségvetése 
4. 2022. évi Ifjúsági VB – eredményességi juttatás 
5. 2023. évi Közgyűlés meghívó módosítása 
6. 2023-2032. évi MESZ Stratégia elfogadása és a Közgyűlés felé történő felterjesztése 
7. 2023. évi MESZ Elnökségi beszámoló elfogadása és Közgyűlés felé történő felterjesztése 
8. Sirály-telep fejlesztés, névválasztás 
9. MESZ Masters Bizottsági tagok kijelölése, pályázatok elbírálása 
10. MESZ SzMSz módosításainak elfogadása 
11. 2024. évi Evezős EB előkészületek – beszámoló 
12. Para-szakág 2023. évi költségvetése 
13. Tengeri 1x beszerzés 

 

1. napirendi pont: Beszámoló az elnökségi határozatok végrehajtásáról   
Cseh Ottó elnök tájékoztat a folyamatban levő ügyekről, az elmúlt időszak sportdiplomáciai 
egyeztetéseiről. Pignitzky Borbála, főtitkár az elnökségi határozatok végrehajtásáról.  

102/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
elfogadja az elnökségi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

2. napirendi pont: 2023. évi Felnőtt EB - csapatjelölés  
Lőrincz Attila szövetségi kapitány szóban ismerteti az írásbeli előterjesztését.  

Székely Balázs szerint nem kedvező, hogy az előterjesztésben a jelölés és a költségvetés 
összefonódik. Galambos Péter önköltségi hozzájárulásával nem ért egyet, korábbi eredményeire 
hivatkozva, illetve úgy gondolja, hogy ha eredményeket (érmes helyezést) vár el a szövetség a 
sportolótól akkor több támogatást kellene nyújtani. 100 Ft/hó nettó ösztöndíjat javasol részére. 
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Véleményezi Ács Kristóf támogatásának megvonását. Szerinte, ha valakit tartaléknak nevez ki a 
szövetségi kapitány, annak nem csak eszköz, hanem anyagi támogatást (eg. ösztöndíjat) is kellene 
adni. Továbbá, ha valamely csapatot a MESZ menedzselési céllal visz ki egy világversenyre akkor 
annak szintén ne önköltségen kelljen részt vennie a versenyen.  

Cseh Ottó felhívja a figyelmet, hogy a MESZ meghatározott keretből gazdálkodik. A Szakmai Team 
demokratikus keretek között került kijelölésre, az elnökség bizalmát élvezik. A javaslataikat, 
elképzeléseket, döntés előkészítésüket nem kérdőjelezi meg. Fontosnak tartja megjegyezni, hogy 
a ks (nem olimpiai számok) semmilyen állami támogatást nem kapnak, ha valamely csapatnak 
támogatást ad a MESZ azt pontosan tudni kell, hogy honnan, minek a terhére veszi el.  

Lőrincz Attila az előzőekben elhangzottakhoz hozzászólva megjegyzi, hogy a ks számoknak 
nemzetközi szinten, vagyis más szövetségeknél sincs anyagi támogatása, ennek ellenére Galambos 
Péter mégis, szubjektív SZT keretből támogatást kap. Média érték miatt a VB 1-3 és EB 1 hely 
elérése esetén teljes MESZ támogatást élvez a verseny részvételek kapcsán. Megoldása lehet a 
helyzetnek, ha a nem olimpiai számokban induló versenyzők a World Rowing eseményeken nem a 
szervezők által felajánlott szállásokon szállnak meg, hanem kedvezőbb lehetőségeket vesznek 
igénybe. Illetve hozzáteszi, hogy ha ks/ nem olimpia számokban 1-2 induló van nemzetközi 
versenyeken, az ott elért sikerek nem biztos, hogy a sportágat jó megítélés alá helyezik.  

Ficsor László felhívja a figyelmet, hogy a MESZ Ösztöndíj szabályzata a nem olimpiai számok esetén 
semmilyen támogatást, anyagi elismerést nem ítél meg. Jelenleg az eredmény "ugyanannyit ér" 
habár az EB a nem olimpiai számokban elért eredményeket lejjebb értékelte.  Véleménye szerint 
2022-ben a ks 2- jobban lett értékelve a kelleténél. Egyetért az SZT véleményével, kérdés, hogy 
ezeket a versenyszámokat mennyire kell/szükséges anyagilag támogatni. Olimpiai számokra kell 
koncentrálni.  

Székely Balázs szerint rossz döntések születnek, nem jó irányú az elnökség és a szakma 
gondolkodása. Szeretné, ha az elnökség jobban tájékozódna, jobban belegondolna az egyes 
döntések hatásába és következményébe. Nem ért egyet az elnökség döntéseivel.  

Cseh Ottó felhívja Székely Balázs figyelmét ara, hogy többségi döntések születnek.  

Szántó Éva szerint érdemes végig gondolni a ks/nem olimpiai számok menedzselését a jövő évi, 
hazai rendezésű EB fényében.  

Ficsor László kéri, hogy az önköltségi részvétel esetén az érintett csapatok időben tudják meg a 
költségeket, hogy a részvételről felelőségteljesen tudjanak időben, dönteni. 

Nincs határozat 

3. napirendi pont: 2023. évi ORV csapatjelölés + a részvétel költségvetése  
A szövetségi kapitány szóban kiegészíti írásbeli előterjesztését.  

103/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a 2023. évi Olimpiai Reménységek Versenyén induló csapatokat és edzőiket. 

4. napirendi pont: 2022. évi Ifjúsági VB – eredményességi juttatás  
A szövetségi kapitány, illetve Lőrincz Attila korábbi szövetségi kapitány szóban kiegészíti írásbeli 
előterjesztését. Az eredményességi juttatás ad lehetőséget a Gerevich-ösztöndíjon kívüli pénzbeli 
elismerésre, illetve a sportolók motiválására. Kérdés az, hogy aki az érintett verseny óta 
abbahagyta a versenyzést az kapjon-e juttatást. 

 Ficsor László kiegészíti, hogy véleménye szerint az edzők is kapjanak támogatást és az eredmény 
számítson az értékelésnél ne az a tény, hogy valaki abbahagyta-e azóta az evezést. Az elnökség a 
szövetségi kapitány előterjesztését kiegészíti azzal, hogy az edzők is kapjanak támogatást, illetve a 
kormányos és az is aki azóta abbahagyta.  
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104/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a 2022. évi Ifjúsági VB-n pontszerző eredményt elért sportolók és edzőik eredményességi 
juttatását. 

5. napirendi pont: 2023. évi Közgyűlés meghívó módosítása  
Főtitkár szóban kiegészíti az írásbeli előterjesztést.  

105/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a 2023. évi Közgyűlési meghívó módosított napirendi pontjait (Szántó Éva nincs jelen a 
szavazásnál). 

6. napirendi pont: 2023-2032. évi MESZ Stratégia elfogadása és a Közgyűlés felé történő 
felterjesztése  

Cseh Ottó szóban kiegészíti az írásbeli előterjesztést, megköszöni a stratégia alkotásban résztvevők 
munkáját és segítségét.  

106/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége jóváhagyja a MESZ 
2023-2032. évi Stratégiáját és támogatja a dokumentum Közgyűlés elé terjesztését (7 igen, 1 fő 
tartózkodik- Székely Balázs) 

7. napirendi pont. 2023. évi MESZ Elnökségi beszámoló elfogadása és Közgyűlés felé történő 
felterjesztése  

Cseh Ottó és a főtitkár szóban kiegészíti az írásbeli előterjesztést.  

107/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja a MESZ Elnökségének 2022. évi beszámolóját és támogatja a dokumentum Közgyűlés elé 
terjesztését. 

8. napirendi pont: Sirály-telep fejlesztés, névválasztás  
Cseh Ottó szóban ismerteti a Sirály-telep fejlesztésével kapcsolatos elképzeléseket és egyeztetéseket. 
A műszaki tartalom változásokról ad továbbá tájékoztatást a jelenleg elfogadott és kivitelezés alatt álló 
tervek esetén.  

Székely Balázs jelzi, hogy a szerződés mellékletét képező térképen az MTK részére használatba átadásra 
kerülő terület 22 m-en van megjelölve a 15 helyett. Cseh Ottó jelzi, hogy geodéta ki fogja mérni a 
telekhatárt. Cseh Ottó javaslat, hogy a jelenleg futó kivitelezés befejezését követően a további tervekre 
vonatkozó elképzeléseket adják be a HM-nek, de a HM tájékoztatása szerint 2023 és 2024-ben nem 
várható Létesítményfejlesztési támogatás. A Sirály-telep névváltozása kapcsán az elnökség javaslata, 
hogy a Hagyományörző Bizottságot kérdezze meg a főtitkár javaslataikról.  

108/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja a Sirály-
telep műszaki tartalmi módosításait. (7 igen, 1 fő tartózkodik- Székely Balázs) 

9. napirendi pont: MESZ Masters Bizottsági tagok kijelölése, pályázatok elbírálása  
A főtitkár szóban tájékoztat az írásbeli előterjesztésről.  

109/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége egyhangúlag kijelöli 
a Masters Bizottság új tagjait (Dr. Petrovszki Edit, Klausz Orsolya, Péterfi Erika és Szabari Péter) és 
megerősíti a korábbi tagok közül azokat, akik a továbbiakban is vállalják a bizottsági tagságot. A 
MESZ Master Bizottság ezek alapján az alábbi tagokból áll: Dr. Petrovszki Edit, Fehér András, Klausz 
Orsolya, Péterfi Erika, Reith Krisztina, Szabari Péter 

10. napirendi pont: MESZ SzMSz módosításainak elfogadása  
nem tárgyalta az elnökség a napirendi pontot 
 

11. napirendi pont: Para-evezős szakág 2023. évi költségterv elfogadása  
Szántó Éva szerint a para-evezést támogatni kell, de máshova kell a hangsúlyokat tenni. Tovább 
haladni, döntést hozni a kérdésben, azaz a költségvetésben akkor lehet, ha az SZT egyeztet. A 
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szakágvezető 6 havi díját jóváhagyja az elnökség és kéri, hogy az SZT egyeztessen a szakágvezetővel és 
Pető Zsolttal elképzeléseikről.  

110/2023. (2023.05.16) számú határozat: A Magyar Evezős Szövetség Elnöksége jóváhagyja a para-
szakágvezető 2023 I. féléves szakágvezetői díját és felhatalmazza a főtitkárt a szerződés 
megkötésére. 

12. napirendi pont: Tengeri 1x beszerzés  
Pignitzky Borbála az írásbeli előterjesztést szóban kiegészíti. Az elnökség a beszerzési eljárás 
lefolytatását kéri.   

Nincs határozat 

 


